

MØDE I FLS

Dato og sted: 07.03.2023 kl. 18.30-20.00

Til stede: Cecilie Tromborg Værum, Daniel Ankersen, Amanda Cigarlos Dahlmann, Mathias Høgh Titelbech, Anja Nielsen (SEK), Kristine Ellermann (SEK), Jonas Wiederholt Larsen (LS), Daniel Falk (LS)

Afbud: Annika

Dagsorden

•	Punkt	Beslutning
1.	Valg af ordstyrer og referent	Referent: Kristine Ellermann Ordstyrer: Amanda
2.	Godkendelse af referat fra sidste møde	Godkendt
3.	LS til Marts mødet (Jonas og Daniel, LS)	<p>LS med kort oplæg om baggrund: Over det sidste år har URK mistet en masse medlemmer i URK. Det hænger ikke nødvendigvis sammen med antallet af frivillige, men folk melder sig ikke ind som medlemmer på samme måde som tidligere. Det har betydning for den Funding vi får. Og det kan få betydning for de aktiviteter vi kan levere. Vi har set på tallene og det så uhyggeligt ud. Vi har fået en ide, vi gerne vil vende med jer. Det vi foreslår, er at starte et pilotprojekt med ferielejrene. Hvor vi prøver at få så mange ferielejrfrivillige til at blive medlemmer som muligt. Og hvor vi så i landsstyrelsen beslutter, at midlerne fra de nye medlemmer det første år, går direkte til lejrene. Så I dermed som ferielejrstyrelse får nogle penge at forvalte.</p> <p>Antallet er halveret over de sidste tre år. Grunden til at det er særligt vigtigt, er at mange af vores frie midler kommer fra DUF. Og det vigtigste parameter for uddeling af disse midler er medlemsantal. Så det er alvorligt. Vi er faldet 15 % i midler fra DUF i år.</p> <p>Man tæller ikke med efter, man er fyldt 30 i DUF. Og det vi også kan se, er at der er færre af vores frivillige, der bliver medlemmer. DUF har krav til medlemmer. De skal være betalende for at tælle med. Min. 75 kr. om året.</p> <p>FLS: Mange frivillige på ferielejrene argumenterer for, at de gerne vil være frivillige og ikke kan se meningen i at være betalende medlem. Måske man skal tilbage til at</p>

		<p>fortælle om værdien af DUF. Hvis ikke vi får midler, så bliver det ikke bæredygtigt at lave ferielejre.</p> <p>Vi må have en snak på marts mødet først. I skal lægge op til diskussion hvor vi diskuterer, hvordan vi eksekverer på det bedst på lejrene.</p>
4.	Status fra SEK	N/A
5.	Ferielejr som National Afdeling: medlemmer	<p>Web: URK Ferielejr</p> <p>LL kommunikation til frivillige. Se Esbens SoMe forslag</p> <p>Indsatsen for, at vi skal have medlemmer i URK ferielejr og URK medlemmer generelt skal tænkes sammen, så vi undgår parallel kommunikation.</p> <p>Lejrlederne skal gøre en indsats hos deres egne frivillige. Sælger de, at man skal være med i URK ferielejr, så er det et salg. Mens argumenterne er nogle andre for at være URK medlem.</p>
6.	Martsmøde	<p>FLS står for selve mødet.</p> <p>SEK står for mad og praktik. Vi kommer mange fra sekretariatet. Men folk smutter på forskellige tidspunkter. Anja bliver hele dagen sammen med Kristine og Petra.</p>
7.	Budget for ferielejr 2023	Præsenteres på marts mødet
8.	Snefnuggen godkendt til ny-lejr tilskud	Mathias har snakket med Jonas, LS. Det er FLS mandat at godkende nye lejre. Det skal være internt og fjernes fra ferielejr håndbog at LS skal indover den.
9.	Nyt medlem?	<p>Maria Tødt har sagt ja til at indtræde i FLS, når Mathias udtræder til marts mødet.</p> <p>Hun udtrykte interesse for at indtræde i FLS ved september mødet.</p>
10.	100 årsfejring: Alchymistbesøg (Anja)	<p>Anja forelægger ide fra FunKom og Rasmus Munk</p> <p>I anledning af 100 året for URK vil Rasmus Munk gerne invitere 100 børn og ca 20 frivillige/hjælpere til en anderledes oplevelse på Alchymist. 100 børn bliver lukket ind i tre badges. Det er en forlystelse mere end et restaurantbesøg. Han vil gerne have 50 % køkkenfrivillige med. SEK vil gerne have give muligheden til ferielejr-børn. Det er d. 2. september</p> <p>FLS siger fint med køkkenfrivillige, men der skal også være normale frivillige som er vant til at håndtere børnene. anbefaler børn der er tæt på restauranten. Transporten er vigtig.</p>

11.	Børnesikkerhed på Ferielejr (Anja/Line G)	SEK har øget fokus på børnesikkerhed og har kigget på alle aktiviteter vi har og set på om, der er særlig risikosituationer. Fx puttesituationer på lejrene eller børn, der ikke kan rumme aktiviteter og skal tages lidt væk. SEK har udarbejdet et forslag til, hvordan man kan håndtere det. FLS kigger på det til næste møde, hvor det godkendes.
12.	Næste møde: Tid og sted	4. april.